
Славутич представлений на Міжнародній конференції «Сталий 
розвиток і спадщина у спорті: проблеми та перспективи»

15-16 листопада у Національ
ному університеті фізичного вихо
вання і спорту України відбулася 
Міжнародна конференція «Сталий 
розвиток і спадщина у спорті: про
блеми та перспективи», присвячена 
міжнародній стратегії і партнерству 
з екології спорту, національній полі
тиці з охорони навколишнього се
редовища, освіти та спорту, приро
доохоронній діяльності при підго
товці і проведенні спортивних захо
дів, інтегруванню сталого розвитку 
у сферу фізичної культури і спорту, 
олімпійській освіті у формуванні 
стійкого інтересу до олімпійського 
руху, руховій активності як основі 
якості життя людини.

У роботі форуму взяли участь: 
посол Ізраїлю в Україні Еліав

Бєлоцерковскі, президент Націо
нального олімпійського комітету 
України Сергій Бубка, віце-прези
дент Національного олімпійського 
комітету України Валерій Борзов, 
президент Міжнародної асоціації 
університетів фізичної культури і 
спорту Кайрат Закир'янов, за
ступники Міністрів освіти і науки 
України, екології та природних ре
сурсів України, молоді та спорту, з 
питань євроінтеграції, ректори ву
зів, очільники та представники 
міжнародних та всеукраїнських ор
ганізацій, науковці з 10-ти країн 
світу (Азербайджан, Білорусь, 
Молдова Велика Британія, 
Йорданія, Японія, Лівія, Казахстан, 
Ірак, Китай), провідні науковці з 
12-ти українських вишів. Свої ві

тальні слова учасникам заходу наді
слав голова комісії МОК «Розвиток і 
спадщина» Його Величність принц 
Монако Альберт II.

Серед почесних гостей присут
ній був і міський голова Славутича 
Юрій Фомічев.

Важливою подією в рамках від
криття конференції стало підписан
ня Меморандуму про партнерство 
та співробітництво між 
Міністерством екології та природ
них ресурсів України, НОК України 
та його комісією «Спорт та навко
лишнє середовище» й Угоди про 
партнерство та співробітництво 
між Славутицькою міською радою 
та Національним університетом фі
зичного виховання і спорту 
України.


